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Jegyzőkönyv 

A Magyar Íjász Szövetség  

Edzői Szakmai Bizottság  

(tovább: MISZ ESZB) alakuló üléséről 

 

Helyszíne: online módon a google meeten keresztül. 

Időpontja: 2024. december 10. 18:00 – 20:00 

Jelen voltak: 

Ssz.: Név Régió Tisztség 

1 Vánky Sebastian MISZ  MISZ Elnök 

2 Szedlár János  MISZ MISZ Alelnök 

3 Kósy Nándor  ÉMR   MISZ ESZB Elnök 

4 Czeróczki Béla BP-PMR  MISZ ESZB Tag 

5 Cseh Dávid NYDR  MISZ ESZB Tag 

6 Vásári Róbert ÉAR  MISZ ESZB Tag 

7 Soós-Horváth Diána Réka  
paralimpiai szakág 

vezetője  
MISZ ESZB Tag 

8 Wenger Attila  vezetőedző  MISZ ESZB Tag 

9 Ludmány Péter Elnökség által delegált  MISZ ESZB Tag 

 

A MISZ ESZB ülését Kósy Nándor a meghívóban meghirdetett időpontban 2024. december 10-én 

18:00-kor megnyitotta. Köszöntötte a jelen lévőket, majd tájékoztatta Őket a hiányzó tagok jelzéseiről. 

A meghívott 9 tagból 7 tag volt jelen az alakuló ülésen. Hajdú István előzetesen írásban is és telefonon 

is jelezte Kósy Nándor felé, hogy munkája miatt, lehet nem fog tudni jelen lenni az ülésen, de a 

tagként való jelölését elfogadja, és szeretné munkájával a bizottság munkáját segíteni. 

Makai János még a délelőtt 10:17-kor kezdeményezett telefonhívás alkalmával elmondta, hogy 

köszöni a tagként való delegálást, de sajnos elfoglaltsága miatt a tagságot elfogadni nem áll 

módjában.  

Mindezekre tekintettel a MISZ ESZB megnyitotta ülését.  

Kósy Nándor előzetesen jelezte, hogy a MISZ Alelnöke szeretne néhány szót szólni az ESZB-hez, ezért 

felkérte Szedlár János, hogy szóljon a megjelentekhez.  

Szedlár János elmondta, hogy régóta vágyott óhaja teljesül a mai napon. Örül, hogy olyan 

szakembereket delegáltak a régióvezetők a bizottságba, akik munkájukkal a magyar íjászat jövőjét 

hosszútávon szeretnék támogatni és színvonalát emelni. Megkérte a jelen lévőket, hogy őszinte 



 Magyar Íjász Szövetség 
 Edzői Szakmai Bizottság 1163 Budapest, Margit utca 28. 

 

véleményükkel és ötleteikkel segítsék az íjászedzői szakma színvonalának emelését, annak 

hatékonyságát, lehetővé téve az íjászatban sportoló tanítványok eredményességének növelését. 

Elmondta továbbá, hogy bízik a bizottság munkájában, és reményét fejezte ki, hogy ez meglátszik 

majd a következő 4 éves olimpiai ciklusban. Felkérte a bizottságot, hogy ennek érdekében tegyen meg 

minden olyan lépést, mely szükségszerű és dolgozza ki azokat a szabályozásokat, mely a fejlődés 

alapjaihoz elengedhetetlen.  

Ezt követően a bizottság rátért a napirendi pontok megtárgyalására.  

1. napirendi pont: A bizottsági tagsági jogviszony elfogadása 

A bizottság a Magyar Íjász Szövetség régióvezetői által előzetesen delegált jelen lévő tagjai 

egységesen és egyértelmű kijelentették, hogy elfogadják jelölésüket tagként. Hajdú István előzetesen 

írásban jelezte, hogy elfogadja tagként való jelölését. 

Mindezekre tekintettel a MISZ ESZB-a 2024. december 10-én 8 taggal megkezdte működését. 

2. napirendi pont: A bizottság tagjainak bemutatkozása 

A bizottság tagjai néhány percben elmondták, hogy hogyan kerültek kapcsolatba az íjászattal, jelenleg 

melyik sportszervezet keretein belül végzik tevékenységüket és biztosították a bizottság tagjait, hogy 

aktívan fogják a bizottság munkáját segíteni.  

3. napirendi pont: A bizottság alapszabályának elfogadása 

A bizottságba delegált tagok az alapszabály tervezetet, 2024. december 6-án 15:36 – kor kiküldött e-

mail mellékleteként kapták meg. Az alapszabály tervezethez 2 módosító észrevétel érkezett, melyet a 

bizottság elfogadott. A bizottság a javaslatokkal módosított alapszabályt egyhangú szavazással 

elfogadta. Az alapszabály a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 1sz. melléklet. 

4. napirendi pont: A következő bizottsági ülés dátumának elfogadása 

A bizottság meghozta döntését: a következő ülés jelenléti ülés lesz a MISZ székhelyén 2024. december 

23-án 14:00-i kezdettel.  

5. napirendi pont: A következő ülés 2 fő témakörének elfogadása (MISZ 2025. évi válogatott 

névsora; Héraklész Programban résztvevők névsorának meghatározása)   

A bizottság a 2 fő témakört elfogadta. 

6. napirendi pont: A következő ülés további témaköreinek elfogadása a és annak tervezetének 

előkészítésének határideje 

Megnevezés Felelő tag 
Tervezet 

elkészítésének 
határideje 

etikai kódex  Soós-Horváth Diána Réka  20.dec 

hosszútávú fejlesztési program Wenger Attila  20.dec 

tehetséggondozás (felkutatás, kiválasztás) Ludmány Péter 20.dec 

mentor program a kezdő edzők számára   20.dec 

szponzorok keresése  elutasítva 20.dec 
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2 éves versenynaptár előkészítése  Mindenki 20.dec 

2 évre előre tervezni az edző képzéseket és 
továbbképzéseket, oktatót vagy oktatókat, 
vizsgáztatókat kijelölni és felkérni 

Kósy Nándor 20.dec 

szakmai napok tervezése negyedévenként 1 
szakmai nap 

Kósy Nándor 20.dec 

aktív edzők adatbázisát létrehozni Űrlap 
formájában 

Kósy Nándor 20.dec 

bemutató edzések tervezése tartása Cseh Dávid 20.dec 

edzőtáborok szervezése, annak levezetése tartása Kósy Nándor 20.dec 

nemzetközi versenyekre csapatvezető/kísérő 
tervezése és ajánlása 

Wenger Attila 20.dec 

következő ülések dátumának rögzítése Mindenki 20.dec 

egyesületek támogatása edzéstervek megírásának 
segítésével  

Ajánlás az egyesületek felé 20.dec 

edzők szakosodása a Lvl 2-es szinttől Kósy Nándor 20.dec 

 

7. napirendi pont: Héraklész Program általános tájékoztatója 

Wenger Attila vezetőedző ppt-vel mutatta be a bizottságnak a Héraklész Program felépülését, 

működését és annak hasznait. A bemutató pdf formátumban a jegyzőkönyv 2. számú mellékletét 

képezi.  

Ezt követően az idő előrehaladtával Kósy Nándor a 8. és 9. napirendi pontokat elnapolta a következő 

ülésre. Megköszönte a tagok és a meghívottak részvételét és az ülést 20:00-kor berekesztette.  

A jegyzőkönyv készült 

2024. december 11. 

 


